
WARNING! This product contains chemicals known to the State of California to cause cancer, birth defects, and/or other
reproductive harm. Thoroughly wash hands after installing, handling, cleaning, or otherwise touching this product.

Turn off electric power to all affected circuits and allow to cool before servicing.

Carefully read these instructions before installing product.  If you do not understand these instructions, before starting any
work, contact your Hubbell Lighting distributor or techsupport@hubbell-ltg.com or (864) 678-1000

INSTALLATION INSTRUCTIONS / INSTRUCTIONS D'INSTALLATION - SLING WALL PLATE

SAVE THESE INSTRUCTIONS

www.hubbelloutdoor.com

1.  MOUNT FIXTURE TO DESIRED LOCATION.
2.  INSTALL WALL PLATES IN ORIENTATION (HORIZONTAL OR VERTICAL) DESIRED AROUND FIXTURE. WALL
PLATE FITS AROUND BACK BOX OF FIXTURE (SEE FIGURE ON LEFT).
3.  WITH ANCHOR BOLTS SUPPLIED BY OTHERS, MOUNT WALL PLATES TO WALL. FOR SOME ORIENTATIONS, THE
FIXTURE MAY NEED TO BE OPENED TO ALLOW ACCESS TO MOUNTING HOLES IN WALL PLATES.
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ATTENTION! Ce produit contient des produits chimiques reconnus par l'État de Californie pour causer le cancer, des
malformations congénitales et / ou d'autres troubles de la reproduction. Se laver les mains après l'installation, la
manutention, le nettoyage, ou autrement toucher ce produit.

Coupez l'alimentation électrique à tous les circuits concernés et laisser refroidir avant l'entretien.

Lisez attentivement ces instructions avant d'installer le produit. Si vous ne comprenez pas ces instructions, avant de
commencer les travaux, contactez votre distributeur d'éclairage Hubbell ou techsupport@hubbell-ltg.com ou (864) 678-1000

CONSERVER CES INSTRUCTIONS

1. Luminaire montage à l'endroit désiré.
2. Installation de plaques murales en orientation (horizontale ou verticale) souhaitée autour de luminaire. Plaque murale se
fixe autour boîte arrière de luminaire (voir l'image à gauche).
3. Avec des boulons d'ancrage fournis par d'autres, au mur des plaques de montage mural. Pour certaines orientations, le
luminaire peut être nécessaire d'ouvrir pour permettre l'accès aux trous de montage dans des plaques murales.
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